
Protokół 12/17 

ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 21 września 2017 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Rolka – Burmistrz Gminy Paczków. 

2. Iwona Cymara – Sekretarz Gminy Paczków. 

3. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy. 

4. Sebastian Kornaś – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Urzędu 

Miejskiego w Paczkowie. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1000, a zakończyło się o godzinie 1155. Wszystkich 

obecnych powitał Przewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie Wiesław Barabasz, który 

został wybrany na przewodniczącego posiedzenia. 

Przewodniczący zebrania poddał pod głosowanie zatwierdzenie Protokołu nr 10/17 z dnia 17 

sierpnia 2017 r. oraz Protokołu nr 11/17 z dnia 24 sierpnia 2017 r. ze wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie. Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia:  

1. Omówienie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące. 

Do pkt 1. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Paczków na 2017 r. 

Skarbnik poinformował, że § 1 dokonuje się zmiany dochodów budżetu Gminy Paczków o 

kwotę 262.059,94 zł; w ten sposób, że: dochody bieżące zwiększa się o 231.365,80 zł, dochody 

majątkowe zwiększa się o 30.694,14 zł zgodnie z załącznikiem Nr 1. Dz. 758, Rozdz. 75814 

następuje zmniejszenie w § 2030 dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację 

własnych zadań bieżących gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych) 35.222,85 

zł. są to środki, które stanowią refundację w ramach funduszu sołeckiego za 2016 r. W Dz. 801, 

Rozdz. 80101 szkoły podstawowe w § 0970 następuje zwiększenie 587,00 zł. i jest to kwota 

wypracowana przez Zespół Szkolno Przedszkolny w Trzeboszowicach. W Rozdz. 80104 

przedszkola w § 0970 wpływy z różnych dochodów następuje zmniejszenie 6.000 zł. na 



Przedszkolu Publicznym Nr 3 w Paczkowie z uwagi na utworzenie Żłobka. Od 1.09.2017 r. 

plan zostaje przeniesiony na inną klasyfikację. W Dz. 852, Rozdz. 85295 pozostała działalność 

następuje korekta planów dot. środków, które są związane z realizacją miękkich projektów 

realizowanych przez OPS.  W § 2007 dotacje celowe w ramach programów finansowanych z 

udziałem środków europejskich oraz środków, o których mowa w art.5 ust.1 pkt 3 oraz ust. 3 

pkt 5 i 6 ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków europejskich, z wyłączeniem 

dochodów klasyfikowanych w paragrafie 205 następuje zmniejszenie 3.127,40 zł. oraz 

zwiększenie 14.494,92 zł. W § 2009 dotacje celowe w ramach programów finansowanych z 

udziałem środków europejskich oraz środków, o których mowa w art.5 ust.1 pkt 3 oraz ust. 3 

pkt 5 i 6 ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków europejskich, z wyłączeniem 

dochodów klasyfikowanych w paragrafie 205 następuje zmniejszenie 551,89 zł. W Dz. 853, 

Rozdz. 85395 pozostała działalność § 2007 dotacje celowe w ramach programów 

finansowanych z udziałem środków europejskich oraz środków, o których mowa w art.5 ust.1 

pkt 3 oraz ust. 3 pkt 5 i 6 ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków europejskich, z 

wyłączeniem dochodów klasyfikowanych w paragrafie 205 następuje zwiększenie 150.353,09 

zł. § 2009 dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków 

europejskich oraz środków, o których mowa w art.5 ust.1 pkt 3 oraz ust. 3 pkt 5 i 6 ustawy, lub 

płatności w ramach budżetu środków europejskich, z wyłączeniem dochodów klasyfikowanych 

w paragrafie 205 następuje zwiększenie 29.387,23 zł. W Dz. 855, Rozdz. 85505 tworzenie i 

funkcjonowanie żłobków § 0830 wpływy z usług następuje zwiększenie 11.000,00 zł. Dochody 

bieżące po zmianach wynoszą 44.415.592,06 zł. Jeżeli chodzi o dochody majątkowe, to w Dz. 

758, Rozdz. 75814 różne rozliczenia finansowe zmienia się § 6330,  gdzie następuje 

zwiększenie 30 694,14 zł. refundacja wydatków w ramach funduszu sołeckiego. Dochody 

majątkowe po zmianach wynoszą 1.464.392,79 zł. Dochody ogółem po zmianach wynoszą 

45.879.984,85 zł. W § 2 projektu uchwały dokonuje się zmiany wydatków budżetu Gminy 

Paczków o kwotę 17.910,00 zł; w ten sposób, że: wydatki bieżące zwiększa się o 14.065,00 zł, 

wydatki majątkowe zwiększa się o 3.845,00 zł zgodnie z załącznikiem Nr 2. W Dz. 750, 

Rozdz. 75075 promocja jednostek samorządu terytorialnego § 4220 zakup środków żywności 

zmniejszenie 200,00 zł. i przesuwa się tą kwotę na wydatki związane z Dożynkami Gminnymi. 

W Dz. 754, Rozdz. 75405 komendy powiatowe Policji § 6170 wpłaty jednostek na państwowy 

fundusz celowy na finansowanie lub dofinansowanie zadań inwestycyjnych następuje 

zmniejszenie 10.000,00 zł. § 6300 dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną między 

jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych i 

zakupów inwestycyjnych zwiększenie 10.000,00 zł. Rozdz. 75412 ochotnicze straże pożarne § 



4210 zakup materiałów i wyposażenia zwiększenie 2.000,00 zł. Rozdz. 75495 pozostała 

działalność § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych zwiększenie 1.238,00 zł. 

modernizacja przejścia dla pieszych w ciągu drogi gminnej ulica Młyńska w Paczkowie, są to 

progi zwalniające, na które otrzymano środki w wysokości 7.000 zł. natomiast wkład własny 

1.238,00 zł. Dz. 801, Rozdz. 80101 szkoły podstawowe § 4210 zakup materiałów i 

wyposażenia zwiększenie 587,00 zł. § 6050 zmniejszenie 3.200,00 zł. W Rozdz. 80104 

przedszkola następuje zwiększenie 3.000,00 zł. oraz zmniejszenie 30.325,00 zł. są to wszystkie 

zmiany związane z powstaniem żłobka. W Dz. 855, Rozdz. 85504 wspieranie rodziny § 4170 

wynagrodzenia bezosobowe zwiększenie 1.100,00 zł. Rozdz. 85505 tworzenie i 

funkcjonowanie żłobków zwiększenie 42.310,00 zł. W Dz. 900, Rozdz. 90013 schroniska dla 

zwierząt  § 4300 zakup usług pozostałych zmniejszenie 5.807,00 zł. § 6050 wydatki 

inwestycyjne jednostek budżetowych zwiększenie 5.807,00 zł. W Dz. 921, Rozdz. 92195 

pozostała działalność § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zmniejszenie 125,00 zł. § 4220 

zakup środków żywności zmniejszenie 14,00 zł. § 4300 zakup usług pozostałych zwiększenie 

339,00 zł. W Dz. 926, Rozdz. 92601 obiekty sportowe  § 4210 zakup materiałów i wyposażenia 

zwiększenie 1.200,00 zł. Wydatki ogółem po zmianach wynoszą 50.893.076,49 zł. 

Będzie potrzeba zabezpieczenia środków po zakończonych negocjacjach, oraz zabezpieczenie 

środków w ramach funduszu sołeckiego w Kamienicy. Po przygotowaniu korekty do projektu 

uchwały zostanie ona w przekazana radnym w jak najszybszym terminie. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Skarbnik poinformował, że dokonuje się zmiany przedsięwzięć. Nastąpiła zmiana  w terminach 

realizacji do zadań 1128 wdrażanie strategii niskoemisyjnej. Dodatkowo został zmieniony plan 

wydatków w zakresie zadania 1326, zmienił się łączny nakład finansowy 1.147.246,40 zł.  

Burmistrz poinformował, że jeśli chodzi o realizację zadania związanego z płytą Rynku, to 

zadanie jest podzielone na dwa etapy. Pierwszy to wymiana całej infrastruktury pod płytą 

Rynku. Druga to położenie nawierzchni. Dobra wiadomość jest taka, że wyłoniono w ramach 

przetargu firmę na realizację zadania związanego z nawierzchnią. Kwota jest wyższa tylko o 

600 tyś zł. czyli 8.870.000 zł. Dlatego ta wiadomość jest dobra, ponieważ samorządy pozyskały 

dofinansowania z Unii Europejskiej, a mają problemy ze znalezieniem wykonawców. 

Natomiast nie zgłosił się nikt na wymianę kanalizacji pod płytą Rynku, gdyż na rynku jest mało 

firm, a dużo realizowanych zadań. Dlatego podjęto negocjacje cenowe w świetle ustawy o 

zamówieniach publicznych. Negocjacje zostały przeprowadzone z wykonawcą dużych 

inwestycji, ta firma będzie realizowała zadanie związane z wymianą kanalizacji deszczowej 



związanej z płytą Rynku, gdyż jest podwykonawcą dla Firmy, która wygrała przetarg na płytę 

Rynku. Kanalizacja deszczowa jest integralne powiązana z płytą Rynku. Tutaj koszty wzrosły, 

i wynoszą 1.870.000 zł. Na ten cel zamierza się wziąć pożyczkę niskooprocentowaną w 

Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska. Zadanie zostanie rozpoczęte w październiku br. 

Zakłada się tak przeprowadzić wymianę kanalizacji sanitarnej, wymianę oświetlenia ulicznego, 

wymianę wodociągu i kanalizacji deszczowej, żeby nie zamykać całego Rynku. Jest to 

wyjątkowo trudne zadanie. W dużych miastach przy modernizacjach zamykano całe Rynki. My 

nie chcemy zamykać całego Rynku, będzie utrzymany ruch, w gorszych warunkach, bo będzie 

zerwana nawierzchnia. Wykonawca deklaruje, że powinien zakończyć zadanie do końca marca 

2018 r. jeżeli chodzi o wymianę infrastruktury. Są 3 km infrastruktury wodno-kanalizacyjnej. 

Następnie wejdzie się z wymianą nawierzchni. Firma Steinbudex realizowała zadanie związane 

z wymianą płyty Rynku we Wrocławiu. Dzisiaj ostatecznie zakończony zostanie temat 

związany z negocjacjami cenowymi na kanalizację. Również przystępuje się do negocjacji w 

sprawie realizacji kolejnego zadania, gdzie również nikt się nie zgłosił do przetargu, a chodzi o 

budowę ścieżek, parkingów, przystanku autobusowego, gdzie jest przewidziana kwota 

2.740.000 zł. Negocjacje będą prowadzone z tą samą Firmą, która będzie realizować płytę 

Rynku. Przyjdzie też moment, gdy będzie trzeba zabezpieczyć środki na termomodernizację 

Szkoły Podstawowej Nr 3 w Paczkowie, na które to zadanie otrzymano dofinansowanie z 

Regionalnego Programu Operacyjnego. Co do zagospodarowania budynku po byłym 

Gimnazjum to wspólnie będzie się szukać rozwiązań. On ma trzy propozycje, ale nie chce o 

tym mówić przed wyborami. Nie chce wyprzedzać pewnych faktów. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. 

Skarbnik przypomniał, że na ostatniej sesji Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego. W ramach samokontroli stwierdził, że jest błąd, 

dlatego należy dokonać stosownej korekty § 3 uchwały, który powinien brzmieć w następujący 

sposób: „Źródłem spłaty zaciągniętego kredytu wraz z odsetkami i zabezpieczeniem będą 

dochody budżetu Gminy Paczków: wpływy z opłat i podatków lokalnych, oraz wpływy z 

udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych”. Przeprosił za zaistniałe 

trudności i poprosił o zaakceptowanie zmiany. Po podjęciu tej zmiany będzie mógł wystąpić do 

RIO o opinię. 

 



Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Paczkowie 

w sprawie prowadzenia przez Urząd Miejski w Paczkowie wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych Gminy Paczków. 

Skarbnik poinformował, że projekt uchwały związany jest przede wszystkim z powstaniem 

nowej jednostki Żłobek w Paczkowie oraz z powstaniem Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Kamienicy. Te jednostki będą prowadzić działalność od 1 września 2017 r. Obsługę finansowo 

– księgową prowadzić będzie Urząd Miejski. Czyli w tych placówkach nie będzie 

samodzielnych stanowisk księgowych, tylko realizował te zadania będzie Wydział Finansowy 

Urzędu Miejskiego w Paczkowie. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie wyposażenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Kamienicy w majątek. 

Skarbnik poinformował, że powstał Zespół Szkolno – Przedszkolny w Kamienicy na bazie 

Szkoły Podstawowej z Oddziałem Przedszkolnym, to co było do tej pory w ewidencji 

księgowej szkoły przechodzi na Zespół. Dyrektor też jest ten sam. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Nyskiego na realizację zadania związanego z budową tzw. „Ściany wizyjnej” celem 

usprawnienia pracy i poprawy funkcjonowania Komendy Powiatowej Policji w Nysie. 

Burmistrz poinformował, że Rada podejmowała już uchwałę w tej sprawie, musi jednak 

zmienić się miejsce przekazania środków, nie na fundusz wsparcia Policji tylko do Starostwa. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżaw nieruchomości gruntowych. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag zamknął 1 pkt posiedzenia. 

Do pkt 2. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał pismo mieszkańca Trzeboszowic w sprawie 

umożliwienia nabycia przez tego mieszkańca części działki nr 349/4 położonej w 

Trzeboszowicach. 

K. Motyka poinformowała, że mieszkaniec ten przez wiele lat użytkował tą działkę. Zauważyła 

również, że działka ta znajduje się w atrakcyjnym terenie, gdzie jest przewidziana zabudowa 

jednorodzinna.  



Przewodniczący posiedzenia poinformował, że jest również ogłoszony przetarg na sprzedaż 

tych działek. 

Burmistrz zadał pytanie, co radni zrobiliby na miejscu Burmistrza, gdzie w 2001 r. na wniosek 

tego mieszkańca został dokonany podział tego gruntu? Mieszkaniec ten kupił 4 ary tego terenu. 

Pozostały teren Gmina podzieliła na dwie atrakcyjne działki. Poinformował, że w studium na 

tym terenie są działki budowlane. Teraz ten mieszkaniec oczekuje od niego, że on grunt, który 

dzisiaj jest wart około 60 tyś zł. przekwalifikuje na działkę rolną i pozostawi mieszkańcowi w 

dzierżawie. Nie może tego zrobić, bo musiałby tłumaczyć w prokuraturze dlaczego działał na 

niekorzyść Gminy. Nie może świadomie rezygnować z dochodów Gminy, zwłaszcza, że jest 

zainteresowanie tymi działkami. Jeżeli ten mieszkaniec chce kupić ten teren może wystartować 

do przetargu i kupić, ale za cenę większą niż jeżeli przekwalifikowano by grunt na niekorzyść 

Gminy. 

Przewodniczący posiedzenia przypomniał, że w czerwcu wpłynęło pismo od grona 

pedagogicznego Gimnazjum Publicznego dot. projektu „Gimnazjum marzeń”. Czekano na 

informacje z Wojewódzkiego Urzędu Pracy odnośnie tego projektu. Żeby pismo nie pozostało 

bez odpowiedzi, to odpowiedź zostanie udzielona zgodnie z informacjami jakie przekazał 

Burmistrz na poprzednich posiedzeniach. 

Burmistrz dodał, że nie potrzebnie został zrobiony ferment. Dzisiaj zna źródło i przyczynę. 

Jeśli również ma odpowiedzieć rodzicom to odpowie, ale na skrzynkę e-mail gimnazjum. 

G. Konat poruszyła temat progów na ul. Młyńskiej. Nawiązała do sytuacji przy ul. Kościuszki. 

Mieszkańcy ten temat zgłaszali już od 10 lat. Zadała pytanie, co z tymi progami przy ul. 

Kościuszki? Z tego co sprawdzała wie, że projekt jest już zrobiony. W czasie pierwszego 

budżetu obywatelskiego mieszkańcy ul. Kościuszki byli bardzo aktywni i zebrali dużą ilość 

głosów, żeby ze względu na bezpieczeństwo progi zostały zamontowane. Jak ta sprawa 

wygląda na dzień dzisiejszy. 

Burmistrz zadał pytanie czy wniosek złożony przez mieszkańców wygrał budżet obywatelski? 

G. Konat odpowiedziała, że nie, ale temat był zgłoszony. 

Burmistrz odpowiedział, że członkowie Komisji są radnymi i koniec żartów, gdyż budżet nie 

jest z gumy. Realizowane są strategiczne inwestycje, które mają ruszyć Gminę do przodu. W 

ostatnim NTO ukazał się artykuł, że Gmina Paczków ma zapaść demograficzną. To nie jest 

jego, ani tej Rady wina. To się nawarstwiało przez lata. Dzisiaj są realizowane ważne 

inwestycje. On nie jest w stanie na każde zapytanie mieszkańców od razu uruchamiać środki 

budżetowe. Były wnioski od rodziców dzieci uczęszczających do Przedszkola przy ul. 

Młyńskiej. Otrzymano dofinansowanie i zadanie zostanie zrealizowane. Na wszystko przyjdzie 



pora. Poprosił, aby nie oczekiwać, że Burmistrz i Rada ze wszystkimi problemami bieżącymi 

na terenie Gminy, poradzi sobie w cztery lata. Ponadto zauważył, że radna nie widziała 

dokumentacji technicznej na progi zwalniające na ul. Kościuszki, bo takiej dokumentacji nie 

ma. Jest na Młyńską. Nie wymuszajmy, poprosił, aby więcej informacji szło od radnych do 

mieszkańców odnośnie tego, co jest robione, a nie tylko przyjmować tego, co nie jest robione, 

bo też nie są w stanie wszystkiego zrobić. Nie jest w stanie powiedzieć, czy progi zwalniające 

na ul. Kościuszki będą, gdyż nie zasiada w Komisji do Spraw Bezpieczeństwa i Ruchu 

Drogowego w Powiecie Nyskim. Jeśli ta sprawa tam trafi w formie wniosku, ale muszą być na 

to zabezpieczone pieniądze, to wtedy będzie musiała być przygotowana zmiana organizacji 

ruchu. Jeżeli opinia będzie pozytywna, to również będzie można w następnych latach szukać 

dofinansowania tego zadania. Przypomniał, że analizują wnioski złożone przez mieszkańców w 

ramach budżetu obywatelskiego. Te, które wygrywają są realizowane. Te, które są ważne, 

zasadne i pilne starają się również realizować. Na dzisiaj nie ma dokumentacji technicznej i nie 

ma środków na progi zwalniające na ul. Kościuszki. 

Naczelnik Wydziału GKiI przypomniał, że wniosek był składany. W momencie, gdy 

przyjechała do Paczkowa Komisja w sprawie progów zwalniających na ul. Młyńskiej udała się 

ta Komisja również na ul. Kościuszki. Za względu na to, że ta droga jest bardzo wąska, że 

jeździ tą ulicą sprzęt rolniczy, który potrzebuje pewnej szerokości wyszedł problem wykonania 

tych ograniczeń. Były dwie koncepcje, albo wykonuje się progi zwalniające, albo stawia się 

gazony. Ani jedna, ani druga propozycja nie uzyskała poparcia Komisji. Może kiedyś jakaś 

organizacja ruchu była wykonana, ale to były tylko propozycje, nic nie zatwierdzonego. 

G. Konat przypomniała, że mieszkańcy wnioskowali również o postawienie znaków 

ograniczających prędkość. 

Naczelnik Wydziału GKiI odpowiedział, że wszystko to miało być ujęte w jednym. Na chwilę 

obecną nie ma środków na wykonanie organizacji ruchu na ul. Kościuszki. Wykonano projekt 

organizacji ruchu na Młyńskiej koło Przedszkola, na lustra i były to również wnioski radnych. 

Nie da się wszystkiego zrobić w jednym roku. 

M. Maluch zauważyła, że wnioski były składane. 

Burmistrz zauważył, że nie powiedział, że wnioski nie były składane. Powiedział jedną rzecz, 

nie ma opracowanej dokumentacji na spowalniacze. Nie był składany wniosek na Komisję, bo 

musiałby mieć zabezpieczone środki w budżecie i wykonaną propozycję organizacji ruchu 

według pewnej procedury. Nie są w stanie każdego wniosku zrealizować. Jeżeli zacznie 

realizować wszystkie wnioski, to poprosił wskazać z jakiego zadania ma zrezygnować. On 

realizuje zadania, które mają postawić „Gminę na nogi”, spowalniacze nie postawią „Gminy na 



nogi”. Musiał postawić spowalniacze przy Przedszkolu, gdyż jest to ulica wjazdowa do miasta i 

samochody rozwijają tam niebezpieczne szybkości. 

G. Konat przypomniała, że dzisiaj mówi się o zmianie budżetu na 2017 r. przy tej okazji mówi 

o ul. Kościuszki i będzie uchwalany budżet na kolejny rok, poprosiła, aby mieć tą sprawę na 

uwadze. Nie jest przeciwko progom na ul. Młyńskiej, ale również jest to droga transportu 

rolnego i będzie problem z dojazdem do pól uprawnych. Drugi dojazd do tego terenu jest od ul. 

Miraszewskiego, która ma być aleją spacerową. Poprosiła, aby mieć na uwadze przy planach, 

projektach tą sprawę. 

A. Kozłowska zadała pytanie, że mieszkańcy kamienicy nr 50 chcieliby wiedzieć, kiedy będą 

mieli możliwość przejścia? 

Burmistrz odpowiedział, że problem jest nie od dzisiaj. Jest też w mieście problem z brakiem 

wystarczających ilości toalet. Na dzisiaj nie można zlikwidować części toalety, do momentu 

dopóki, nie wybuduje się w ramach projektu toalet w parku i na przystanku. Jak to będzie 

wykonane wówczas może zlikwidować część toalety przy ul. Kołłątaja, i klatką schodową 

będzie można doprowadzić bezpośrednie wejście do klatki nr 50. Obecnie mieszkańcy 

otrzymali klucze do bramki i mogą tamtędy przechodzić. 

A. Kozłowska zauważyła, że mieszkańcy nie chcą korzystać z tej bramki. 

Burmistrz zauważył, że osobiście zaangażował się we wspólnocie nr 51, aby dała mieszkańcom 

kamienicy nr 50 klucze, i ta wspólnota zrobiła to. Mieszkańcy mają klucze i mają przejście. 

Trzeba tylko bramkę zamykać za sobą, żeby postronne osoby nie wchodziły na ten teren. 

Problem dostępności do budynku 50 został rozwiązany. 

E. Szlosek zadała pytanie kiedy zostanie przełożona nawierzchnia na ul. Armii Krajowej? 

Dzisiaj kierowca zgubił kołpak na tej ulicy. 

Burmistrz odpowiedział, że chciałby, aby ZWiK wszedł w tą drogę, następnie podbudowa i 

pracownikami w ramach robót publicznych przełoży się kostkę, ale najpierw trzeba skończyć 

aleję na cmentarzu. Będzie czynił starania, aby jak najszybciej to zrobić. 

Przewodniczący posiedzenia przypomniał, że w przyszłym roku ma być zrobiony pomnik przy 

tej ulicy. 

G. Konat poinformowała, że na radzie seniorów był poruszony problem parkowania przy tej 

ulicy. 

Burmistrz odpowiedział, że nie ma miejsca, aby zrobić parking. Poprosił radną, aby wskazała 

takie miejsce. Nie da się wszystkim dogodzić. Medikus i Transcom wydzierżawili teren i mają 

tam prywatny parking. Poprosił, aby rozmawiać z mieszkańcami i wskazywać, że nie ma 

miejsca, gdzie można byłoby zorganizować parking. On nie jest w stanie rozwiązać wszystkich 



problemów. Był problem usunięcia śmieci koło murów obronnych (ul. Kołłątaja i nie tylko) A. 

Wielgus zobowiązał ZUKiM  do uprzątnięcia terenu. Jeżeli chodzi o zabezpieczenie przed 

dewastacją Kościoła na starym cmentarzu, to na bieżąco zabezpiecza się teren łańcuchem, ale 

jest on notorycznie niszczony. Ustawienie stojaków na rowery to rusza przebudowa Rynku. 

Stojaki będą postawione po przebudowie płyty Rynku. 

Poinformował, że w dniu 18.10.2017 r. odbędzie się w Paczkowie wizyta Komisji Sejmowej 

ds. Samorządu Terytorialnego. Będziemy gościć 12 posłów, dwa tematy: trudności i 

ograniczenia gmin peryferyjnych, do których zalicza się Gmina Paczków. Oraz zalety i minusy 

bycia Pomnikiem Historii. Przy składaniu wniosków otrzymujemy więcej punktów, ale wnioski 

nie przechodzą, natomiast konserwator bardziej wnikliwie kontroluje inwestycje w Pomniku 

Historii. Ponadto poinformował, że została podpisana umowa na nadzór inwestorski dla 

zadania „Uporządkowanie gospodarki ściekowej na terenie aglomeracji Paczków, przebudowa 

sieci kanalizacyjnej sanitarnej i wodociągowej pod płyta Rynku”. Zakończyła się inwestycja, 

pn. Zagospodarowanie terenu basenu miejskiego w Paczkowie. Został wyłoniony wykonawca 

na rozbudowę i przebudowę istniejącego budynku OSP. Rozstrzygnięto zapytanie ofertowe na 

wykonanie dokumentacji projektowej wraz z uzyskaniem wszelkich pozwoleń, opinii, 

uzgodnień na  remont boisk w PSP nr 2 i PSP nr 3 w Paczkowie, najniższa oferta 5535,00 zł.  

Zadanie będzie polegało na przebudowie i remoncie boisk wielofunkcyjnych z docelową 

nawierzchnią sportową wraz z wyposażeniem.  

Było zapytanie na posiedzeniu Komisji Budżetu, czy najemca może podnajmować lokal, a 

jeżeli podnajmuje, to czy robi to legalnie i czy nie powinno się takiego lokalu zabrać? To 

zostało uregulowane uchwałą, ale również w każdej umowie jest zapis o tym, że musi mieć 

pisemną zgodę na to, żeby w lokalu mieszkała inna osoba. Jeżeli taka sytuacja ma miejsce to 

jeżeli najemca podnajął lokal, udostępnił do mieszkania osobie trzeciej bez zgody 

wynajmującego, wówczas można wypowiedzieć umowę najmu. Poprosił, że jeżeli są uwagi do 

uchwały w sprawie szyldów, to żeby je zgłaszać, gdyż trzeba unormować sprawę szyldów, 

gdyż wiele elewacji jest remontowanych. 

W. Kurowska poprosiła, aby załatać dziury na dachu na gościńcu w Starym Paczkowie. 

Burmistrz odpowiedział, że zobaczy jak ten budynek wygląda, ale chciałby przenieść 

mieszkańców do innych mieszkań. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym Przewodniczący posiedzenia zamknął 

posiedzenie Komisji w dniu 21 września 2017 r.  

Protokół sporządziła:          Przewodniczący posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa       Wiesław Barabasz



 
 
 
 
 
 
 
 


